
Je to výborné podujatie! 

 

Rozhovor s Milicou Matejkovou 

 

Vydavateľstvo Buvik sa podieľalo na realizácii viacerých podujatí počas 34. Dní detskej 

knihy v Piešťanoch. Manažérku vydavateľstva, Milicu Matejkovú sme zastihli aj na 

vyhodnotení celoslovenskej výtvarnej súťaže „Všetko najlepšie, pán Janovic!“, pretože 

spoluorganizátorom súťaže bol aj Buvik. 

 

 

Pre vydavateľstvo Buvik je určite byť sviatkom na podujatiach typu Dni detskej knihy. Deti 

poznajú Vaše knižky, sú tu aj Vaši autori.  

 

Samozrejme, Dni detskej knihy sú vždy nabité kreativitou, tvorivosťou a kopou úžasných 

zážitkov. Boli sme na dvoch krásnych podujatiach. V pondelok to bolo s deťmi v Materskej 

škôlke na Ružovej ulici v Piešťanoch, ktoré si pripravili pásmo z knižky Zažmúr očká, ktorú 

napísal Tomáš Janovic. Deti mu pripravili neuveriteľný darček – tričko, ktoré mu vlastnoručne 

pomaľovali s motívom jeho básničiek. Takže klobúk dolu naozaj aj pred pani učiteľkami z 

tejto škôlky, ktoré s deťmi takto nádherne pracujú a pripravili s nimi toto básničkové pásmo. 

Dnes sme zasa navštívili Základnú školu na Brezovej ulici v Piešťanoch, kde nám prváci 

a druháci takisto predviedli svoje divadelné majstrovstvo, takou divadelnou etudou z knihy 

Doktor Jajbolíto. Bolo to úžasné, lebo všetky deti poznali túto knihu, mali ju prečítanú, s pani 

učiteľkou ju čítali, takže poznali všetky postavy. To sme si potom aj preverili, lebo sme im 

pripravili literárny kvíz, v ktorom obidve družstvá vyhrali, nebolo porazených, pretože vedeli 

odpovedať na všetky otázky. No a dnes sme ešte absolvovali túto výtvarnú súťaž „Všetko 

najlepšie, pán Janovic!“, kde sme participovali aj ako spoluorganizátori. Bolo veľmi ťažké 

vybrať víťaza, pretože detská tvorivosť je veľká. 

 

Vy ste sa zúčastnili už mnohých ročníkov Dní detskej knihy. Máme za sebou polovicu 34. 

ročníka, ako ho hodnotíte? 

 

34. ročník je pripravený veľmi svedomito, veľmi precízne, pretože sú zahrnuté všetky 

kategórie detí, všetky tie sprievodné podujatia, výstavy smerujú k tomu, aby deti videli to 

najlepšie z ilustračnej aj literárnej tvorby za posledné obdobie, ktoré na Slovensku vzniklo 

a myslím si, že má veľký význam robiť takéto podujatia, aby sa deti stretávali, autori so 

spisovateľmi, s ilustrátormi. Je to inšpirujúce, myslím si, že obojsmerne, aj pre vydavateľov, 

pretože dostávame aj veľa podnetov od detí, aké knižky by rady čítali, čo by ich zaujímalo. 

Takže je to výborné podujatie! 

 

Ďakujeme za rozhovor a želáme Vám veľa úspechov!   
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